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PROTOKOLL 
 

STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2023-12-12 CA KL. 18 

(DIREKT EFTER DET KONSTITUERANDE STYRELSEMÖTET) 

NÄRVARANDE: 

Ordförande:   Jasmine Carlsson  

Vice Ordförande:   William Nagy 

Vice Ordförande electus:   Robert Oddestad 

Utbildningsansvarig tillika sekreterare: Ellinore Rosvall 

Ordförande för sociala utskottet: Max Karlsson  

Ordförande för sociala utskottet electa: Vera Gunnars  

Arbetsmarknadsansvarig:  Arsalan Chenaraki  

Klubbmästare:  Leo Landström 

Kommunikationsansvarig: Matilda Österberg 

Kommunikationsansvarig electa: Malin Danielsson 

 

 

1 § MÖTETS ÖPPNANDE   

Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:43.  

 

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE  

Förslag: Matilda Österberg 

  

 Styrelsen beslutade 

Att välja Matilda Österberg till justerare tillika rösträknare.  

 

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 

Kallelsen utgick 2023-12-04 i enlighet med kallelseförfarandet.  

 

Styrelsen beslutade  

Att  godkänna kallelseförfarandet. 

 

4 § ADJUNGERINGAR  

  Styrelsen beslutade 

 

Att adjungera Robert Oddestad, Malin Danielsson och Vera Gunnars 

med närvaro- och yttranderätt.  

   

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Bilaga: Dagordning  

 

Styrelsen beslutade  

Att  fastställa föredragningslistan med tillägg ny 12 § Fana och Standar,  

13 § Samarbetsavtal med JS Sverige, 14 § FemJur + vårt arbete, 15 § 

Kursvärderingstävling,  16 § Årets lärare, 17 § Inför styrelseöverlämning och 18 

§ Något kort inför julbordskryssningen.  
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6 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE 

Bilaga: Protokoll 2023-11-28 

Protokoll 2023-11-28 är justerat och kan läggas till handlingarna.    

 

Styrelsen beslutade  

Att  lägga protokoll 2023-11-28 till handlingarna.  

 

7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER  

 

Ordförande meddelade:  

• Gått igenom flera kursutvärderingar tillsammans med Utbildningsansvarig, 

Studierektor och Prodekan.   

• Diskuterat söktrycket till Rättshistoria och Allmän Rättslära.  

• Enkät bland lärare om AI. 18 % har koppling till AI. Eventuellt göra en liknande 

enkät bland studenterna.  

• Pedagogiska luncher kommer att fortsätta för personalen på juridiska 

institutionen. Nya teman är bland andra basgruppen och hur läraren kan fördela 

ordet ur ett genusperspektiv. Inspiration/synpunkter har inhämtats från hearingen.  

• Fakultetsnämnd. Diskuterat budget för 2024.  

 

Vice ordförande meddelade:  

• Arbetat med verksamhetsplanen.  

• Avtalsmöten med Arsalan och Alexandra.  

• Julkryssning med ämbetsmännen.  

• Förberett ämbetsmannasittning.  

• Vänskapsmiddag med UE.  

 

Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelade: 

• JURO-möte i Umeå. Väldigt nära ett slutligt utkast på artikeln.  

• Möte SLU och UU:s krishanteringsgrupp.  

• Ämbetsmannasittning.  

• Mycket arbete med handlingar inför och efter stämman.  

• Möte med arbetsmiljökommittén.  

• Utbildningsutskottet.  

• Inlett arbete med återkopplingsgruppen.  

• Luccegasque på Stockholms nation.  

• Decemberstämma.  

 

Ordförande för sociala utskottet meddelade:  

• Ämbetsmannasittning. Ordnat det administrativa.  

• Alumnsittning. En trevlig kväll!  

• Stämma. 

• Förberedelser för recceveckan. 

 

Arbetsmarknadsansvarig meddelade: 

• Kick-off. Pizzakväll.  

• Diskuterat avtal med William och Alexandra. 

• Möte med samtliga samarbetspartners.  
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                  Kommunikationsansvarig meddelade:  

• Årets sista nummer är ute av Press Juridicata. Samarbetsavtal + stadgar 

uppfyllt.  

• JS Sverige 

• Handlingar och mycket kommunkationsarbete inför stämman.  

• Representation på Luccegasque.  

• Ska beställa pins.   

• Kommunen på besök.  

 

Klubbmästare meddelade: 

• Kommunen kom på (oanmält) besök. Ordna kökshanddukar till köket och 

tvätta förkläden på Jontes.  

• Ämbetsmannasittning.  

• Beställt och byggt ny interiör på Jontes vilket medfört flera uppdateringar. 

• Fått återkoppling av golvförfrågningar. Det kommer att ta två dagar att lägga 

nytt golv. Det kostar 50 000 kr och ingår i planerade renoveringar.  

• Alumnsittningen var den sista Jontessittningen för terminen.  

• Överlämning för de nya ämbetsmännen.  

 

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 

 Styrelsen beslutade  

 

Att  tilldela Julia Fritz-Tikkanen, Arvid Sandström, Tilda Krüsell Berg, 

Viktoria Iverskog, Quadriyeh Heidara, Kalle Eryd, Sanna Jonsson, Sofia 

Ovesson, Linn Bengtsson, Wojtek Dzialo, Filippa Hultenheim, Linus Tånneryd, 

Elin Hildén, Emma Nygren varsin ämbetsmannamedalj av andra graden.  
 
Att         Tilldela Vera Gunnars en ledarskapsmedalj.  

 

Beslutet fattades 2023- 12- 01 

 

Styrelsen beslutade  

Att  lägga protokollföra PC-beslut 2023-12-01.  

 

9 § BEVAKNINGSLISTAN   

Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades.  

    

10 § EKONOMISK ÖVERSIKT    

• Det kommer att bli överskott vid årsslutet. Det kommer med vissa fördelar 

och vissa nackdelar. Syftet är att föreningen i stort ska gå plus-minus-noll. Det 

ser bra vad gäller aktieutdelningen. Sparar i Holding. Vi ska nu hitta bra och 

viktiga projekt att investera i som bidrar till föreningsnyttan.  

 

11 § UTVÄRDERING AV STÄMMAN 

En övergripande utvärdering av decemberstämman.  

• Ett lägre deltagande än väntat.  
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• Eventuellt se över om det ska ske höststämma i november igen.  

• Höststämma.  

• Överlämningsperioden blir kort om stämman är i december. 

• Många sökande, men inte särskilt många närvarande.  

• De nya riktlinjerna vi infört i stämmans arbetsordning om att in- och utpassage 

endast får ske i pauserna fungerade bra.  

• Wraps serverades till lunch. Smidigt och mindre svinn.  

 

12 §  FANA OCH STANDAR  

Föredrag:  Matilda Österberg  

Vi har under hösten diskuterat att beställa en ny fana och standar inför kommande 

jubileumsår (och för att det verkligen är dags att uppdatera vår nuvarande flagga). 

Vi har ett budgetöverskott det här året och har därför ekonomiska incitament att 

utreda om vi vill beställa ny fana samt utforma ett standar. Standaret syftar till att 

användas internt och den nya fanan syftas till att ersätta vår nuvarande fana vid 

formuella tillställningar som till exempel balen.  

• PP-presentation om fana.  

• Exempel/förslag på fana.  

• Förslag om att få med kungsängsliljor.  

• Tidlöst och simpelt, men med en touch av lyx och anrik historia!  

• Fint material och broderat.  

• Ta extern hjälp.  

• Gällande standar så är det mest för inbördes bruk på våra interna events. 

 

Styrelsen diskuterade och kom fram till att kommunikationsansvarig och Vice 

Ordförande ska inkomma med underlag för fana och standar.  

 

13 § SAMARBETSAVTAL MED JS SVERIGE 

Föredrag: Matilda Österberg 

JS Sverige, som vi tidigare samarbetat med, har hört av sig angående ett förnyat 

samarbete avseende ett s.k. professionellt kommunikationspaket. JF Sverige är ett 

företag som framställer media för föreningar och företag. De erbjuder oss den här 

tjänsten helt kostnadsfritt, och deras arbete finansierar av intäkter från annonser 

de själva placerar i reklambladet, och använder enbart samarbetspartners som 

godkänts av oss. JF samarbetar med flera studentföreningar runt om i Sverige.  

 

Produkten JS Sverige framställer för oss är ett informationsblad om vår 

verksamhet och organisation som vi kan använda externt och till recceveckan. Vi 

har alltså redan en broschyr från två år sedan, men den befintliga är inte längre 

brukbar då informationen är utdaterad.  

 

Jag (Matilda) hade nyligen möte med Måns och Elisabeth på JS Sverige om ett 

förnyat avtal, vilket skulle innebära en revision av den nuvarande broschyren. De 

erbjuder att vi som del av det samarbetspaketet får två professionellt framställda 

marknadsföringsfilmer som de sammanställer åt oss. De kommer i så fall till oss 

med ett filmcrew på en av oss vald dag (tänk recceveckan HT24 eller höstbalen) 

och spelar in material. Efter det så redigerar de allts material och sammanställer 

en ca. två minuter lång video att använda i marknadsföringssyfte. Vi väljer själva 
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om det ska vara voiceover, musik, intervjuer etc. Det marknadsföringsmaterialet 

kan sedan användas fritt av oss.  

 

• Inriktar sig mot JF och skapar media kostnadsfritt. 

• Digital broschyr kostnadsfritt.  

• Egna annonsörer kommer då att vara med vilka vi godkänner. 

• De som kommer att vara med är våra sponsorer.  

• 500 fysiska exemplar eller videomarknadsföring.  

• Kommer på en vald dag och tar material.  

• Sedan får vi förfoga över materialet.  

• Kan tillkomma fakturor. Därav gäller det att ha koll på avtalsvillkoren. 

• Undersök grundligt.  

• Ett medskick till nya styrelsen om ett möjligt samarbete. 

 

 

14 §  VÅRT ARBETE FRAMÅT EFTER STUDENTHEARINGEN 

 

Styrelsen diskuterade hur vi ska bli bättre på att fånga upp studentärenden. Bland 

annat utifrån information från studenthearingen. 

 

Vi anser att ett sätt att bli bättre på det här är att införa ett anonymt sätt att 

inrapportera problem. Vi inhämtar inspiration från de andra juridiska 

föreningarna runt om i Sverige.  

 

 För detta behöver vi få extern hjälp med hemsidan.  

 

Styrelsen beslutade 

Att  uppdra kommunikationsansvarig att kontakta vår webbutvecklare 

om uppdatering av hemsidan.   

Att  införa en problemrapporteringssida för studenterna på vår hemsida.  

 

 

 

15 §  KURSVÄRDERINGSTÄVLING  

Styrelsen diskuterade att införa en kursvärderingstävling och på vilket sätt det kan 

införas. 

• Syftet är att få folk att svara på kursvärderingar. 

• Inspiration från UTN.  

• Svara på kursvärdering i en högre utsträckning.   

• Utlottas priser. På så sätt kan priserna verka som incitament till att fler vill 

uttrycka sin åsikt på kursvärderingarna.  

• Hur ska vi få det att fungera för oss? Ska lägga en plan för det.  

• Hur ska vi lotta? Ska lägga en plan för det. 

• Skriva ett utlåtande till Vlad, Joel och Anna.  

• Lagböcker och två biljetter till balen ska vara vinsterna.  
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16 § ÅRETS LÄRARE 

• Diskuterade nomineringsfas för att det ska bli så rimligt som möjligt.  

• Nominera i december. Årets lärare 2024 ska baseras på undervisningen 2023.  

• Prata samman sig med studierådet. 

• Rutiner för det. Utse i januari, få priset under VT och få gå på balen under 

hösten.  

• Prata med sammankallande till studieförbättrande för att lägga upp en rutin 

för Årets lärare. 

 

17 § INFÖR STYRELSEÖVERLÄMNING 

• Vi ses kl. 8:30 på Villa Anna för inledande frukostmöte. 

• Work-shop.  

• Middag.  

 

18 § NÅGOT KORT INFÖR JULKRYSSNINGEN 

• Allt är klart! 

• Bussen avgår från läge E7.  

• Påminn om att alla måste ha med sig legitimation.  

• Julbord på vägen tillbaka och alltså inte på ditresan.  

 

19 § ÖVRIGA PUNKTER  

 

20 § ORDET FRITT 

 

21 § MÖTETS AVSLUTANDE   

Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 19:59.  

 


